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Referat af skolebestyrelsesmødet den 11. maj 2022 kl. 17.00 
 
Deltagere 
Morten Damgaard (MOD), Lise Gottlieb (LGO), Jonas Henrik Lund (JHL), Mette Hjulmand-Lassen (MHL), René Jørn Belsø (RJB), 
Christina Sanne Hansen (CSH), Anders Walthersdorf Frederiksen (AWF), Karol Aftewicz (KAF) (8E), Peter Baike (PB), Sanne 
Haugaard (SH), Kenneth Brandt (KB) og Peter Vinkel (PV). 
 
Ikke til stede 
Philip Lublin (PLU) (9B). 
 
Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af dagsordenen 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
2. Fælles om ungelivet 
SSP-kontaktlærer Jesper Brinck udvalgte resultater fra ungeprofilundersøgelsen og orienterede om det kommunale SSP-
samarbejde i det lokale SSP-netværk. 
Derefter præsenterede et forslag til et årshjul for SSP-arbejdet på skolen for hhv. 7., 8. og 9. årgang, hvor resultaterne fra 
ungeprofilundersøgelsen bliver inddraget. Skolebestyrelsen bakkede op omkring forslaget. 
Jespers præsentation vedhæftes referatet. 
 
3. Økonomi 
Lene Rud Christensen gennemgik kvartalsrapporten fra marts 2022 og gav en status på det estimerede regnskab for 2022. 
Det bedste bud er, at skolens samlede regnskab for 2022 kommer til at balancere. 
Skolen, GFO og FC balancerer generelt fint. Balancen mellem forbruget på løn og drift svarer til det udmeldte budget. 
Økonomien for Skolen på Strandvejen er udfordret af børnesammensætningen, hvor aldersspændet på de nuværende 12 elever 
er stort – der er plads til 21 elever på skolen. Der arbejdes med en justeret økonomimodel med forvaltningen. Budgettet er et 
’lukket’ budget, så det påvirker ikke resten af skolens budget. 
 
4. Nyt fra Elevrådet 
KAF orienterede fra sidste elevrådsmøde, hvor de drøftede, hvordan vi kan passe bedre på Skovshoved Skole og hvordan 
elevrådet kan få budskabet ud. 
Elevrådet drøftede også rengøringsstandarden, som ikke er god nok. Det er dårligt signal ift. at passe på skolen. 
Elevrådet vil gerne tage det nye udekøkken i brug. 
Der arrangeres hyttetur for elevrådet i september. 
 
5. Trivselsmåling 2021/2022 
PV gav en overordnet gennemgang af resultaterne fra årets trivselsmåling og den efterfølgende procesplan. 
Skolerapport for 0.-3. klasse og 4.-9. klasse var vedhæftet. 
PVs præsentation vedhæftes referatet. 
 
6. Status på ny klassedannelse 
Resultaterne fra spørgeskemaundersøgelsen for nuværende 7. årgang var udsendt før mødet. Kommentarer fra elever og 
forældre blev omdelt på mødet i anonymiseret form. 
Svar-% blandt eleverne har været lav (under 50 % mod næste 100 % sidste år). Svar-% blandt forældrene er på niveau med sidste 
år. Der er relativt mange svar fra 7F. 
Der bliver udtrykt relativ stor tilfredshed med forløbet op til klassedannelsen og selve klassedannelsen. Til gengæld er der er del 
utilfredshed med forløbet efter sommerferien, hvor der blandt andet ikke er blevet gjort nok, for at få forældrene i de nye 
klasser til lære hinanden at kende. 



   

2 

I den igangværende klassedannelsesproces har man arbejdet med forsøgsklasser, så eleverne har afprøvet nye konstellationer. 
Desuden er det besluttet at de nye klasser får deres egen hyttetur med en overnatning til september i 7. klasse. Det er vigtigt, at 
der er et styrket fokus på forældresamarbejdet i de nye klasser. Det skal faciliteres, da det ikke kommer af sig selv. Møderne 
omkring ’Fælles om ungelivet, kan være med til at styrke forældresamarbejdet i de nye klasser ligesom arbejdet med 
’trivselsgrupper’ kan være en god idé at holde fast i eller genindføre. 
Resultaterne og kommentarerne fra spørgeskemaundersøgelsen bør drøftes med lærerne og med de enkelte klasser eller på 
årgangen. 
Spørgeskemaundersøgelsen skal gennemføres tidligere næste år (før jul), så skolebestyrelsen kan nå at tage en samlet 
evaluering af de første tre år med Ny klassedannelse inden den næste proces sættes i gang. 
 
7. Skolebestyrelsesvalg 2022 
Der var opstillingsfrist den 29.4.22. De opstillede kandidater har indgået fredsvalg. 
Forældrerepræsentanterne i den kommende bestyrelse er: 
René Belsø (1.8.22-31.7.26) 
Thor Thorsen Ahrends (1.8.22-31.7.26) 
Katrine Loug Jagd (1.8.22-31.7.26) 
Frederikke Birke Pedersen (1.8.22-31.7.26) 
Lise Gottlieb (1.8.22-31.7.24) 
Anders Walthersdorf Frederiksen (1.8.22-31.7.24) 
Christina Sanne Hansen (1.8.22-31.7.24) 
1. suppleant: Jonas Lund (1.8.22-31.7.24) 
2. suppleant: Anna Elisabeth Engels (1.8.22-31.7.24) 
Den nye skolebestyrelse konstituerer sig på august-mødet. 
 
8. Meddelelser mm 
Fra forældre, medarbejdere og ledelse. 
Der refereres normalt ikke fra dette punkt. 
 
9. Forældrehenvendelser til skolebestyrelsen 
Lukket punkt uden referat og uden elever 
 
10. Næste møde 
Mandag den 20.6.22. 
Dagsorden udarbejdes af MOD, JHL og skoleledelsen – JHL er mødeleder. 
Ordinært møde fra 17-19. De nye bestyrelsesrepræsentanter inviteres til sommerafslutning fra kl. 19-20. 
 
Kommende møder (mødeleder i parentes): Mandag den 20.6.22 kl. 17-20 (JHL). 
 
Link til skolebestyrelsens site >>> 
 
11. Eventuelt 
Punkter på kommende møder:  
Princip for ansættelser 
Princip for åben skole 
Udarbejdelse af Skolekodeks for det gode farvel 
Fokus på afgangskarakterer 
 
 
Mødet sluttede kl. 19.50 
Referent: Peter Vinkel 

https://skovshovedskole.aula.dk/om-skolen/skolebestyrelsen

